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K6sziilt: 2023. november 30-6n a Balatonlellei Polgdrmesteri Hivatal diszterm6ben, a
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A k6zmeghallgatSson Balatonlelle v6ros polgdrai k6zirl 3 f6 jelent meg.

Ken6z lstv6n polg6rmester k6sz6nti a megjelenteket 6s a k6zmeghallgat6st 14:00-kor
megnyitja.

Megdllapitja, hogy a k6pvisel6testUlet 7 tagja k6zii! 4 f5 jelen van.

1.) T6i6koztat6s az dnkorm6nvzat 2023. 6vi tev6kenvs6q6r6t 6s a 2024. 6vre sz6l6
elk6pze!6sekr6l

El6ad6: Ken6z lstvin polg6rmester
(sz5beli el6terjeszt6s)

Ken6z lstv6n polgirmester: Balatonlelle V6ros Onkormdnyzata a 2023-as 6vben minden
id6k legmagasabb k6lts6gvet6s6vel gazd6lkodott, 2 milli6rd 700 milli6 Ft-os bev6teli 6s kiad5si
oldallal. Ez term6szetesen nem azt jelentette, hogy arra k6ltjUk, amire akarjuk. 2023-ban
elnyertUnk egy 810 milli6 forintos 6s t6bb apr6bb pAlyAzati p6nzt. Ebb6l ad6dott, hogy
megndvekedett a bev6teli 6s kiaddsi oldal. Az int6zm6nyeink 6s az OnkormAnyzat sz6mdra is
biztosftott volt a biztons6gos m(kdd6s. A2023-ban elnyert pAlyAzatokat r6szben meg is tudtuk
val6sitani, de vannak a 2024-es 6vre Sthriz6d6ak is. Ezek b6vitik, terhelik m6g a 2024. 6vi
kdlts6gvet6sUnket is. Ezek a beruh6zdsok lesznek a Honv6d utcai csapad6kvizelvezet6 Srok
6s j6rda megrSplt6se, fel0jit6sa. A M6l6 set6ny csapad6kvizelvezet6s kialakitdsa. 5 db
totemoszlop elhelyez6se. A Hortenzia utcai parkolo kialaklt5sa 6s csapad6kvlzelvezet6se,
rekl6mfelulet a kertmozi oldaldra, a Gydngyvi169 utcSban a csapad5kvizelvezet6s megold5sa
6s a Kdztdrsas5g utc6n a f6sit6s. llletve a Vas0ti s6t6ny, Pipacs sor k6rny6k6nek
csapad6kvlzelvezet6ssel tdrt6n6 kialakit6sa. Ez a fejleszt6s mbg az idei 6vben elk6pzelhet6,
0tj6ra inditjuk a kdzbeszerz6st, de inkdbb a 2024. 6vi 1. f6l6v6ben tdrt6nik ez. Ordmmel
mondhatom a V6rosUzemeltetS Szervezet r6sz6re az elnyert pAlyAzatot, ami 2 db elektromos
aut6, 1 db rakod6gep 6s 1 db ftlkasza. Az idei 6v p6nzmaradv5ny6t m6g nem tudjuk, hogy
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mennyi, bizom benne, hogy j6v6re is tudunk hasonl6 keret6sszegeket biztosftani a

mtikdd6shez, mint az idei 6vben. A k6telez6 feladatok elldtdsa tov6bbra is els6rendfi. Tavaly
probl6ma volt az energiafelhaszndl6s, tdbb int6zked6st kellett megval6sltani a kdlts6gvet6s
6rdekeben, a megemelt dijak kifizet6se miatt. Jelen pillanatban dtszdr6s energiad'tjak vannak,
ezt a 2024-es kdlts6gvet6sben kezelni kell. Az 6nk6nt v6llalt feladatokat 6t kell gondolni. A
2024-es 6v kdlts6gvet6s6nek nagy r6sze a saj6t bev6teleinkb6l szdrmazik, idegenforgalmi
ado, 6pitm6nyad6 6s az dllami normativa. Ad6t nem emeltUnk, de lehet, hogy 2024-ben
bizonyos szolg6ltat6sok dfj6t meg kell emelni. V6rom a k6rd6seket, kdsz6ndm a figyelmet.

K6rd6sek:

Baloghn6 Gyetvai Erika irmapusztai lakos: Az lrmapusztai 6s RSdpusztai kUlterUletekr6l

van sz6, amelyeket m6r hivatalosan belterUletbe vontak. Nemr6g voltak a vagyonkezel6t6l
hivatalos szem6lyek, akik pl. a telekalakftdsrol 6rtekeztek velUnk. K6rdezn6m, hogy
megkerestek-e esetleg ezzel kapcsolatban, hogy felaj6nlottak-e az dnkorm6nyzatnak
bizonyos terUleteket? A parkr6l 6s az utakr6l volt egyenl6re sz6. De a mfihely m6g6tti, m6r
kiparcellAzott terlrleteket nem kaphatn6-e meg a polgdrmesteri hivatal, azazlobbizna-e 6rte?
Sokan keresnek meg azzal, hogy olcs6 telket tudok-e valahol, tdbbnyire fiatalok. N6lunk
szeg6nyebb falvak is 6rulnak pl.: 1 forintos telkeket. A m6sik dolog a vizUnk. Mi m6r
mejszot<tuk, hogy vesszUk az 6svSnyvizet, 6llataink vannak. En nem harcolok az6rt, hogy
leglen iv6viz lriiapuszt6n, f6zni, fUideni a mostani vizbol is lehet. Ugy tudom, hogy a

vagyonkezel6 rnegkereste a DRV-I, hogy vegye 6teztaz eg6szet, mit tudsz err6l Polg6rmester
Ur, hogy elindul-e az iv6vlz szolg6ltatds, vagy minden marad a r6giben? EzenkivUl, van-e
olyan p5ly6zat, amely lrmapuszt6t tudnA fejleszteni?

Ken6z tstv6n polgirmester: Az 0t vonatkoz6s6ban, a most kezd6d6 testUleti Ul6s egyik
napirendi pontja lesz, nyilatkozunk arr6l, hogy azt az utat, amit felaj6nlottak, ingyenesen
StvesszUk. Az 1 Ft-os telkekkel kapcsolatban, biztosan nem adj6k 6t az Onkorm6nyzatnak,
mert az 6llam vagyonSt k6pezi ez a terUlet. [runk a vagyonkezel6nek egy levelet, hogy
felmerUlt egy ilyen k6r6s, adjanak 6ll6sfoglal6st. Jelen pillanatban a Magyar Faluprogram van,

Agi tud felvil6gosit6st adni, hogy milyen lehet6s6gek vannak. Kimondottan lrmapuszt6ra
n i ncsen pAly Azati lehet6s6g.

Baloghn6 Gyetvai Erika: Gondolok esetleg egy falubuszra.

Ken6z lstvin polg6rmester: Sajnos nem a legjobb alany vagyunk erre. Az iv6vizzel
kapcsolatban voltunk helyszfni bej5r6son szak6rt6kkel. Megfg6rt6k, hogy az els6 pAly.Azali

lehet6s6get ig6nybe v6ve meg6pitik a temet6t6l lrmapuszt6ig a gerincvezet6ket. Ujabb
inform6ci6, hogy L5tr6ny fel6l hozzAk be, lehet. hogy 0gy r6videbb, konkr6tum egyenl6re
nincs. Mindent megteszek, hogy legyen ivovlz. A k0t penge6len t6ncol. Ezutdn megk6sz6ni a

r6szv6telt, miutAn t6bb k6rd6s nincs.

A polgirmester a k6zmeghallgatSst 14:13-kor bezArla.
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KOZMEGHALLGATAS

Balatonlelle VSros K6pvisel6-testiilete nev6ben 6rtesitem a v6ros
pol96rait, hogy

2023. november 3 CS kcin) 14.00 orai kezdettel0-5n (

kOzmeghallgatest
tartunk a Polgirmesteri Hivatal Hdzass6gkcit6 term6ben.

A kiSzmeghallgatdson tdjilkoztatdst adunk az dnkormdnyzat 2023.
6vi tev6kenys6g6r6l.

Vdrjuk a tisztelt balatonlellei polgdrok vdrosfejleszt6si javaslatait 6s
a vdros mfiktidtetdsre vonatkozo 6szreviteleit, amelyeket a 2024.
6vi iSnkormdnyzati kiSlts6gvet{s elk6szit6s6n6l figyelembe tudunk
venni.

A k6zmeghallgat6sra tisztelettel meghivjuk 6s v6rjuk a balatonlellei
polg6rokat, az tidiil6tulajdonosokat 6s a balatonlellei telephelyii
v6llalkozokat.

il;c*
Ken6z lstv6n
polg6rmester


